
 
 

 

Zápis ze schůze 

Studentského parlamentu Gymnázia J. K. Tyla 

 
 

Datum 17. 03. 2021 

Zapisovatel David Vápeník 

Ověřovatel Martin Urban 

 

P Ř Í T O M N Í   Z Á S T U P C I 

1.A 1 1.B 1 1.C 1 1.D 1 1.E 1 

2.A N 2.B 1 2.C 2 2.D 2 2.E 1 

3.A 1 3.B 2 3.C 1 + O 3.D N 3.E 1 

4.A - 4.B - 4.C 1 4.D - 4.E 1 

 

Program v bodech 
 

1. Kontrola bodů z předchozí schůze 

a. Sekce PR 

b. Medailonek ČSU 

c. Koše na záchody 

2. Zasedání KPMKK 

3. Odborné práce 

4. Distanční výuka 

5. Ostatní, diskuse 

 

1. Kontrola bodů z předchozí schůze 

a. Sekce PR 

Předseda představuje projekt založení webových stránek SP na platformě WordPress, přičemž při schválení obstará jejich 

zveřejnění či další potřebné technologické postupy a bude komunikovat s panem profesorem Dočekalem a Dmejchalem 

o možnost použítí domény gjkt.cz. Webové stránky by měly i interní část, která by mohla sloužit pro potřeby SP, například 

hlasování.  

 



Diskuse: 

● Ondřej Divecký upozorňuje na důležitost propagace webu.  

● Adam Rojek a paní profesorka Vaňková založení webových stránek doporučuje. 

 

Předseda vyhlásil hlasování o pokračování prací na tomto projektu. 

21 hlasů bylo pro pokračování ve tvorbě webových stránek SP. Návrh byl schválen. 

 

b. Medailonek ČSU 

Jsme zaregistrováni a čekáme na odpověď. 

c. Koše na záchody 

Věc vyřešena. 

2. Zasedání KPMKK 

Daniel Herout a Adam Rojek podrobně referovali o zasedání KPMKK, podněty z tohoto zasedání. 

 

3. Odborné práce 

Mezi třetími ročníky velmi diskutované téma. Někteří považují odbornou práci v kombinaci s distanční výukou za 

nepřiměřenou časovou zátěž. Odbornou práci nepovažují za dostatečně dobře odkomunikovanou. Někteří studenti si 

vybrali práci založenou na zdrojích, které jsou nyní nevyužitelné. Práce na témata humanitní můžou být nyní lépe 

zpracovatelnější. Zejména ve čtvrtém ročníku může být v kombinaci s dalšími činnostmi odborná práce nezvládnutelná. 

Odborná práce může zbytečně odvádět pozornost studentů od přípravy na maturitu. Může být problematické zaměřovat 

se na jedno určité téma na úkor jiných témat v rámci maturity. Možností je použít konkrétně vypovídající dotazník na 

základě předchozího zpracování ve třídách. 

 

Zástupci třetích ročníků do následující schůze ve svých třídách zjistí stanoviska studentů, lze k tomu využít i třídnickou 

hodinu (po požádání třídního učitele). 

 

SP by mohl proti odborným pracím určitou formou protestovat, pokud ano, je nutné přinést konkrétní a velice dobře 

zpracované argumenty. 

 

4. Distanční výuka 

 

Vyhodnocení proběhlého šetření ohledně spokojenosti s distanční výukou. V následujících týdnech bude SP i nadále 

provádět šetření ohledně DisV. Zástupci tříd mají do následující schůze přinést další stanoviska a názory svých spolužáků, 

které se znovu prodiskutují a následně předají vedení školy. 

 

Vznikly určité komunikační nedorozumění, je třeba, aby veškerá komunikace SP probíhala pouze prostřednictvím 

předsedy SP, není možné, aby byla odpovědnost za SP přenášena na koordinátorku SP. Předseda navrhuje podobným 

problémům předejít úpravou Stanov SP. O tomto návrhu bude vyhlášeno distanční hlasování prostřednictvím formuláře 

Google zveřejněným na GC ve středu 17.03.2021 ve večerních hodinách a bude probíhat celý čtvrtek 18.03.2021 až do 

večerních hodin. 



5. Ostatní, diskuse 

Stížnosti na nepřiměřeně velký počet online hodin, který je činí neefektivními, studenti jsou velice vyčerpaní, efektivita 

by se dala zvýšit přistoupením k samostudiu. Může být velmi nezdravé z hlediska dlouhého sezení u počítačů. 

 

 

 

   

podpis ověřovatele 
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